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Styrelsen har haft 4 protokollförda möten under året. Flera frågor har behandlats i AU och 

arbetsgrupper. 

 

FÖRENINGSSTÄMMA – ÅRSMÖTE avhölls 27/3 på Kode Hemvärnsgård.  

22 medlemmar deltog i mötet från totalt 205 fastigheter. 

Extra möte angående stadgeändringar hölls på festplatsen den 4/8. 15 medlemmar. 

Ordinarie möte 2 + konstitueringen 

 

Utförda arbete på vägen  
• Dikesklippning utfört av Trollbergets transport som inte tog hela vägen då det satt 

markeringar för borrning i dikeskanten. Detta skulle göras senare men han hade sålt 

maskinen pga av bristande tid och dålig lönsamhet. 

• Vädjan om att hålla rent på buskar och kanter utmed väg om man har gräns mot den 

har tagits upp på möten. 

• Snö pinnar är uppsatta och intagna som vanligt av väg gruppen. 

Tack till dom som hjälpte till. 

• Det har skett lite röjning av träd och sly utefter vägen under sommaren. 

• Vinterväghållningen har skötts av Peder. Vintern 2022-2023 har vi anlitat samma 

entreprenör, han tar både plogning och sandning. Varit ute några gånger vintern 21-

22. 

• Tidig vinter med snö gjorde att det var nödvändigt med plogning och sandning i 

december. Flera boende ville ha bättre snöröjning, detta försökte vi ordna men det 

blir högre kostnader som vi får utvärdera till 2023. 

• Vi har lagt lite grus i svackan framför brevlådorna i korsningen Norra arödsvägen och 

Marias väg för att underlätta för brevbäraren och så att det inte skvätter på lådorna. ( 

under 2023 får vi se om vi kan hitta en bättre lösning) 

• Det har kommit ett nytt beslut från Västtrafiks sida att det skall sättas upp en ny 

busskur. 

Det har inte hänt något under 2021 och inte heller 2022 



 

• Arbetet med hemsidan fortgår och vi försöker nå alla med att dom skall besöka den. 

www.norraarodsvag.se  

• Sand i behållare är fyllt där det funnits behov. 

• Det har märkts en ökad trafik på vägen, troligen för att fler bor året runt och dom 

flesta har flera bilar, detta märks på att vägen och diken slits hårt. Detta kommer 

också att leda till högre kostnader i framtiden som vi får ta ställning till 2023 års 

budget. 

• Ekonomin -22 och framtida kostnader kommer att diskuteras på årsmötet. 

 

 

Vatten och Avlopp 
Arbetet med vatten och avlopp har slutförts under 2021 och vägen har återställts till 

ursprungligt om inte bättre skick. 

Den planerade starten på etapp 2 i Norra Aröd (gården till Kvarndammsvägen är senarelagd, 

troligen efter sommaren 2023 

 

 

Verksamhetsplan 2023 

• Inga större arbeten planerade på vägen. 

• Planera och utföra förbättring av vattenavrinning vid korsning Norra arödsvägen och 
Marias väg. 

• Samarbeta med Va utbyggnaden för att säkra vägens kvalite. 

• Försöka få tag i en ny kantklippare. 

SLUTORD 

Vi har en bra väg att färdas på men det är viktigt att alla fortsätter respektera hastigheten 30 

km/tim  

Möte med andra bilar skall ske på mötesplatser eller stickvägar.  

Visa också hänsyn till gående och cyklande då vägen saknar vägren på vissa ställen. 

Kör försiktigt och tänk på att vi har barn som rider och cyklar och kanske till och med leker på 

och i närheten av vägen. 

Glöm inte meddela styrelsen om den nya ägaren när ni säljer fastigheten, detta ligger på 

säljarens ansvar.  

För att underlätta och hålla ner kostnaderna så vill vi gärna ha mailadress för utskick 

och fakturan. Finns formulär på hemsidan www.norraarodsvag.se 

Om möjligt använd privat mail då det kan vara problem med företagsmail, kan hamna i 

skräpposten och då får vi inte något meddelande att det inte gått fram. 
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